
Rechtstreekse snelbus tussen Lummen en Leuven
Bent u student of pendelaar? Goed 
nieuws voor wie naar Leuven wil 
vanuit Lummen: binnenkort zullen 
er rechtstreekse snelbussen rijden 
op het traject. Dat heeft de  
Limburgse vervoerregioraad  
beslist. In die raad zetelt  
schepen Rita Moors als  
politiek verantwoordelijke.

Beste Lummenaar

Het nieuwe jaar is intussen al 
eventjes bezig, maar ik wens u nog 
graag een gelukkig en voorspoedig 
2023 toe. Ik hoop dat u het jaar 
veilig en gezond gestart bent en 
dat u in 2023 uw goede voor- 
nemens en plannen waarmaakt.
 
Wijzelf zijn alvast van plan om op-
nieuw heel wat te realiseren. Met 
N-VA Lummen staan wij onder-
tussen al meer dan vier jaar mee 
aan het roer van onze gemeente. 
U merkte het ongetwijfeld al: we 
investeren in projecten van en voor 
de toekomst zonder de gemeente- 
belastingen te verhogen. En we 
slagen erin om onze gemeente 
financieel gezond te houden.

Verder op deze bladzijde maakt 
u kennis met Robbe. Hij zal onze 
bestuursploeg versterken en zo 
zijn steentje bijdragen aan onze 
mooie gemeente. Ik wens Robbe 
heel veel succes en plezier toe met 
zijn nieuwe uitdaging.

U leest het al, N-VA Lummen heeft 
het nieuwe jaar goed ingezet met 
optimisme en verse moed.

Hou het veilig, hou het gezond.

Maarten Aerts
Voorzitter

Dag Robbe, je bent het nieuwe bestuurslid van 
onze lokale N-VA-afdeling. Waarom heb je  
besloten om je bij N-VA Lummen aan te sluiten?

Robbe: “Mede door mijn opleiding Politieke 
Wetenschappen heb ik besloten om me te  
engageren in de gemeente waar mijn vriendin 
en ik ons zouden settelen. Hoe doe je dat beter 
dan door je aan te sluiten bij de lokale afdeling 
van de grootste partij van Vlaanderen?”

Wat wil je zeker doen voor onze inwoners?

Robbe: “Als jongeman van 25 jaar ben ik nog 
een beetje aan het zoeken waarvoor ik me  
wil engageren. Maar het leidt geen twijfel dat  
ik begaan ben met de jeugd, waartoe ik mezelf 
hopelijk nog mag rekenen. Ook het vereni-
gingsleven trekt mijn aandacht. Binnen een 
bloeiende gemeente als Lummen zal het niet 
moeilijk zijn om mijn interesses tot ontplooiing 
te brengen.”

Wil je nog iets zeggen tegen onze inwoners?

Robbe: “Zeker. Ik hoop snel kennis met u te 
maken en me helemaal onder te dompelen in 
het Lummense (verenigings)leven. Tot snel!”

Kent u Robbe Gielen al?

  Naam: Robbe Gielen

  Leeftijd: 25 jaar

  Vriendin: Liesbeth

  Afkomstig uit: Tessenderlo

  Woonplaats: Meldert

  Functie bij N-VA: bestuurslid
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Heraanleg Gemeenteplein
Waarschijnlijk weet u al dat het Gemeenteplein 
wordt heraangelegd. Studiebureau Landmeesters zal 
een concreet ontwerp maken.

Wanneer is het idee ontstaan?

Tijdens corona nam het gemeentebestuur acties om  
de lokale horecazaken de mogelijkheid te bieden hun 
terrassen te vergroten. Daarom sloot het de ringweg 
rond het Gemeenteplein vanaf de ingang van het  
administratief centrum tot aan het kruispunt met de 
Kerkstraat af voor doorgaand verkeer. Het gemeente- 
bestuur deed dat door hekken en verkeersborden te 
plaatsen. Die regeling gold enkel tijdens de vakanties 
en weekends.

Wat zal studiebureau Landmeesters nu doen?

Studiebureau Landmeesters zal het concept omzetten 
in een ontwerp, waarbij een flexibele verkeerscirculatie 
met een herinrichting van het Gemeenteplein gecom-
bineerd wordt. Zo wil het gemeentebestuur een grotere 
beleving creëren rondom de horecazaken. De verkeers-
circulatie, parkeermogelijkheden en groenelementen 
kunnen dan een flexibel karakter krijgen afhankelijk 
van de noden die zich in bepaalde perioden voordoen.

En wat met de huidige indeling?

De werkzone wordt beperkt tot de noordwestelijke 
hoek van het Gemeenteplein. De historische kiosk 
wordt functioneel geïntegreerd in de site. De motor- 
en fietsparking en de toeristische infoborden die zich 
momenteel binnen de zone bevinden, komen in het 
nieuwe ontwerp beter tot hun recht of krijgen een 
andere locatie toegewezen.

Beslist enkel het studiebureau over het uitzicht van het

plein? 

Zeker niet. Tijdens het ontwerpproces hebben lokale 
handelaars, marktkramers en bewoners een inbreng.

Nieuwjaarsreceptie
Op zondag 22 januari 2022 verzamelden de leden van  
N-VA Limburg zich voor onze nieuwjaarsreceptie in de  
Cegeka Arena in Genk. Was u erbij?

N-VA Lummen tegen pesten
Het bestuur van N-VA Lummen kiest kleur tegen pesten.

Minister Weyts investeert  
11.267 euro in Vrije Basisschool  

- Domino Meldert
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts investeert 
11.267 euro in Vrije Basisschool - Domino Meldert in Lummen. 
“We bouwen voort aan een betere onderwijskwaliteit voor onze  
leerlingen”, zegt Weyts. “Die onderwijskwaliteit krikken we 
mee op door te investeren in onze scholenbouw.”

Onderwijsminister Ben Weyts investeert deze regeerperiode in 
totaal drie miljard euro in scholenbouwprojecten. Dat is nog  
eens vijfhonderd miljoen euro meer dan in de 
vorige regeerperiode. Al die financiële steun 
kunnen schoolbesturen goed gebruiken voor 
bouw- of verbouwingswerken. De investe-
ringsgolf komt ook Lummen ten goede.

Minister Weyts investeert via het Agent-
schap voor Infrastructuur in het Onderwijs 
(AGION) 11.267 euro in Vrije Basisschool - 
Domino Meldert voor de aanpassing van de 
riolering.

lummen@n-va.be
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RITA MOORS 
Uw volksvertegenwoordiger  

in het Vlaams Parlement
Ontsluiting Kolenhaven

Al verschillende jaren zijn er plannen om de Kolenhaven op een degelijke 
manier te ontsluiten. Dat is niet alleen belangrijk voor het zware  
vrachtverkeer van de Kolenhaven zelf maar ook voor industrieterrein  
Gestel. Het zware en talrijke vrachtverkeer dendert nu dagelijks langs  
de Genenbosstraat, Molemstraat en Oostereindestraat. Er moet dringend 
een alternatieve route komen. Niet alleen voor het welzijn van onze  
bewoners, maar ook om de veiligheid in de omgeving rond het schooltje 
van Genenbos te waarborgen. Vorig jaar liet de Waterweg een studie  
uitvoeren. Nu ligt het dossier bij ministers Peeters en Demir. Zij zullen  
een van de uitgewerkte routes kiezen en verder uitwerken.

De leefbaarheid van Genenbos en bij uitbreiding de Molemstraat en 
Oostereindestraat staat daarbij centraal voor N-VA Lummen. De verdere 
ontwikkeling van de Kolenhaven als industrieterrein is ook noodzakelijk 
voor de groei van de bedrijvigheid in Lummen en omstreken.

Wist u dat …
… het aantal flexi-jobbers in Limburg in een jaar tijd is verdubbeld? 23.395 flexi-jobbers waren er in het eerste semester van 2022  
in Limburg. Een verdubbeling t.o.v. vorig jaar. Hoe dat komt? Door de coronacrisis. Veel horecazaken verloren vast personeel.

… het aantal sectoren waarin u kan flexi-jobben sinds 1 januari 2023 uitgebreid is naar de sport-, cultuur- en evenementensector en 
naar ondersteunende functies in de zorg?

… dit jaar al meer dan 3.560 Limburgers slachtoffer werden van cybercriminelen? In totaal werden zij voor ruim 
10,2 miljoen euro opgelicht. Iets verdachts gezien? Ga naar www.safeonweb.be/nl.

… Limburgers het meest bij de pinken zijn? Vergeet u vaak te pinken? Dan is de kans groot dat u geen Limburger 
bent. Dat stelt Rita Moors vast uit cijfers over de vastgestelde inbreuken in de categorie ‘rijbewegingen’ van de 
Federale Politie. “Limburg is de beste van de klas”, zegt Moors.

Sint-Ferdinand deelt infrastructuur
Vlaams minister van Onderwijs en Sport Ben Weyts investeert 280.000 euro 
in Secundaire Scholen Sint-Ferdinand, zodat de infrastructuur buiten de 
lesuren opengesteld kan worden voor sportverenigingen, jeugdbewegingen 
of buurtinitiatieven.

Er zijn in Lummen heel wat lokale verenigingen op zoek naar goede infrastruc-
tuur voor activiteiten op weekavonden of in het weekend. Het gaat onder meer 
over sportclubs, jeugdverenigingen of buurtinitiatieven. Een school beschikt 
over infrastructuur die vaak niet gebruikt wordt buiten de lesuren, maar die  
infrastructuur is meestal niet voorzien op gedeeld gebruik door buitenstaan-
ders. Zo gaan er mooie kansen verloren. Vlaams minister van Onderwijs en 
Sport Ben Weyts steunt scholen financieel om hun infrastructuur aan te passen, 
zodat het ook buiten de lesuren gebruikt kan worden. Zo gaat er 280.000 euro 
naar Secundaire Scholen Sint-Ferdinand in Lummen om de sportvloer, kleed-
kamers, verwarmingsinstallatie en het sanitair te vernieuwen. Er komt ook  
een ruim assortiment aan vaste sportuitrusting. Ten slotte wordt de buiten-
omgeving heraangelegd, waarbij een basketbalveld en petanquebaan worden 
aangelegd.

Als Vlaams Volksvertegenwoordiger wil ik 

met alle partijen tot een goede oplossing

komen en voor driehonderd procent mijn

schouders zetten onder het dossier. Ik volg

het nauwgezet op in de commissie Mobiliteit

op Vlaams niveau”, zegt Rita Moors.

www.n-va.be/lummen
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